
Protokół nr 12/XII/12   BRM.0002.01.2012 

 

obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 29 lutego 2012 roku w auli 

konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XII sesji. 

Obrady XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VI kadencji (2010-2014) o godz. 10
00

 

otworzył Leszek Jędras – przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W tym punkcie, głos zabrał Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, który wnosił 

o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał:  

1/ w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 2023. 

Na zgłoszony wniosek Rada (jednomyślnie – 15 głosami „za”) zdecydowała wprowadzić do 

porządku obrad następujące projekty uchwał: 

- wg druku: BRM.0006.9.2012 z dnia 29 lutego 2012 r. w sprawie zmian budżetu 

i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012 – punkt 4; 

- wg druku: BRM.0006.10.2011 z dnia 29 lutego 2012 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2012 – 2023 – punkt 5. 

Następnie przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim, do 

31 marca należy podjąć decyzję o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego w budżecie na rok 

2013. W związku z tym, że w marcu nie będzie sesji, przewodniczący zapytał burmistrza: czy 

będzie przedstawiony projekt uchwały o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego? 

Zapytany oświadczył, że tak. 

W związku z powyższym przewodniczący o godz. 10
10

 zarządził przerwę w celu 

przygotowania projektu uchwały w przedmiotowej sprawie i zaproponował, aby w tejże 

przerwie Komisja Budżetu i Finansów wydała opinię o tym dokumencie. 

Obrady wznowiono o godz. 10
40

. 

Przewodniczący zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 14 o treści: „Podjęcie 

uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego”. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie porządek obrad, wraz ze zmianami, który Rada 

przyjęła do realizacji jednomyślnie (15 głosów „za”). 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad oraz jego zmian, 

(co stanowiło punkt 1), porządek XII sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2012. 

5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2023. 

6. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzorów deklaracji 

i informacji podatkowych. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 2011 – 2032”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Czerwieńsk do 

„Zielonogórskiego Związku Gmin”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2012 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania 

administracji publicznej w zakresie wspierania rodziny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

oraz wysokość stawek procentowych tych bonifikat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

15. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez j.s.t. 

16. Przyjęcie sprawozdań z działalności Rady i Komisji stałych Rady za 2011 rok. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Komunikaty, wnioski, opinie. 

19. Ustalenie treści protokołu z XI sesji. 

20. Zakończenie obrad XII sesji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny z Nietkowic - Marek Abramowicz zapytał burmistrza: czy w 2011 roku gmina brała 

udział w projekcie „Lubusik”. Jeśli tak, to jakie sołectwo zgłoszono do projektu, jeśli nie - to 

dlaczego? 

Radny z Sycowic - Cezary Woch odczytał pismo do Rady Miejskiej, w którym odnosi się do 

wypowiedzi burmistrza, podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska w dniu 16.03.2012 r. Pismo, o którym mowa stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto radny oczekuje od burmistrza i pracownicy Urzędu przeprosin na sesji, a od 

przewodniczącego Rady, cyt.: „zajęcia stanowiska na piśmie, co do sposobu wyłonienia 

wnioskodawcy do budowy boiska plażowej piłki siatkowej, zgodnie z programem „Lubusik” 

w roku 2012, oraz wyjaśnienia – dlaczego zaprzepaszczono możliwość złożenia wniosku na 

budowę boiska w roku 2011”. 

Radny z Nietkowa – Krzysztof Smorąg poruszył sprawę dróg w zakresie stanu organizacji 

ruchu w Nietkowie. Jedna z odpowiedzi, od Powiatowego Zarządu Dróg z siedzibą 

w Cigacicach informuje, że mogą przystąpić do odtworzenia przejść dla pieszych, ale 

w sytuacji, gdy będzie zatwierdzona stała organizacja ruchu. W związku z tym radny zapytał: 

kiedy taki dokument będzie przygotowany, a następnie zrealizowany? 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.9.2012 z dnia 29.02.2012r. odczytała Urszula 

Napierała – Skarbnik Gminy. 
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Uzasadnienie do w/wym. projektu uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

W powyższej sprawie głos zabrał p. Wiesław Kwaśniewski, który przedstawił pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada 

Miejska, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr XII/113/12 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2023. 

Projekt uchwały wg. druku BRM.0006.10.2012 z dnia 29.02.2012 r. opracowała i odczytała 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – W. Kwaśniewski podkreślił, że Komisja 

o projekcie uchwały wypowiedziała się pozytywnie (jednomyślnie). 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XII/114/12 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2023. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji 

podatkowych. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.6.2012 z dnia 

08.02.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada jednomyślnie podjęła uchwałę 

nr XII/115/12 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji 

podatkowych. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały, wg druku BRM.0006.5.2012 był 

przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - 

podjęła uchwałę nr XII/116/12 w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej 

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 2011 – 2032”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.1.2012 

z dn. 02.02.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie. Rada 15 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada 

jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XII/117/12 w sprawie uchwalenia „Programu usuwania 

azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 2011 – 

2032”. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Czerwieńsk do 

„Zielonogórskiego Związku Gmin”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.2.201 

z dn. 13.02.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XII/118/12 w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Czerwieńsk do 

„Zielonogórskiego Związku Gmin”. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2012 roku. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.7.2012 

z dn. 10.02.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 15 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XII/119/11 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2012 roku. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.3.2012 z 08.02.2012 r. uzyskał pozytywną opinię 

wszystkich komisji stałych Rady. 

W imieniu projektodawcy tj. Burmistrza Czerwieńska, projekt uchwały odczytał prowadzący 

obrady. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

15 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XII/120/12 w sprawie uznania za 

pomnik przyrody. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania 

administracji publicznej w zakresie wspierania rodziny. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.4.2012 z 08.02.2012 r. uzyskał pozytywną opinię 

wszystkich komisji stałych Rady. 

W imieniu projektodawcy tj. Burmistrza Czerwieńska, projekt uchwały (II wersję) odczytał 

prowadzący obrady oraz poprosił radnych o naniesienie autopoprawki (do I wersji projektu) 

w § 3, który brzmi: „Uchwała wchodzi wżycie z dniem podjęcia, z mocą od dnia 01 stycznia 

2012 roku”. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

15 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XII/121/12 w sprawie wyznaczenia 

podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w zakresie wspierania 

rodziny 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości oraz 

wysokość stawek procentowych tych bonifikat. 

Projekt uchwały, wg druku BRM.0006.8.2012 z 15.02.2012 r. uzyskał pozytywną opinię 

komisji stałych Rady. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada uchwałę przyjęła 

(15 głosami „za”). 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie podjęła uchwałę nr XII/122/12 w sprawie 

określenia warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości oraz wysokość stawek 

procentowych tych bonifikat. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków funduszu sołeckiego. 

Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.11.21012 przedstawił w imieniu projektodawcy tj. 

Burmistrza Czerwieńska – Leszek Jędras – przewodniczący Rady. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały wygłosił p. Wiesław 

Kwaśniewski – przewodniczący tejże komisji. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Dyskusji, ani zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

15 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku  (jednomyślnie) przyjęła uchwałę nr XII/123/12 w sprawie wyodrębnienia 

środków funduszu sołeckiego. 

Ad. 15 

Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez j.s.t. 

Temat opracowała i omówiła Danuta Tomaszewska – dyrektor ZEAO w Czerwieńsku. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Dyskusji, ani pytań nie było. 

W związku z powyższym, prowadzący sesję stwierdził, że Rada przez aklamację przyjęła 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez j.s.t. 

Ad. 16 

Przyjęcie sprawozdań z działalności Rady i Komisji stałych Rady za 2011 rok. 

Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Czerwieńsku za 2011 rok przedstawił Leszek 

Jędras – przewodniczący Rady. 

Zapytań nie było. 

Sprawozdanie, o którym mowa powyżej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

a które to Rada przyjęła jednomyślnie – 15 głosami „za”. 

Następnie sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku za 

rok 2011 przedstawił Krzysztof Smorąg – przewodniczący komisji. 
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Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji, ani zapytań nie było. 

Rada powyższe sprawozdanie przyjęła jednomyślnie (15 głosami „za”). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 2011 rok przedstawił Wiesław 

Kwaśniewski – przewodniczący komisji. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji nie było. 

Rada przedłożone sprawozdanie przyjęła jednomyślnie (15 głosami „za”). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska za 2011 rok odczytał Henryk Góralczyk – przewodniczący komisji. 

Rada jednomyślnie sprawozdanie przyjęła. 

Zapytań nie było. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Kolejne sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku 

Publicznego za 2011 rok przedstawiła Ewa Wójtowicz – przewodnicząca tejże komisji, które 

Rada przyjęła jednomyślnie – 15 głosami „za”. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Sprawozdanie KISiPP stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady – Leszek Jędras odczytał: 

1/ pismo Urzędu GiM w Czerwieńsku dot. interpelacji radnego M. Abramowicza z dnia 

17.01.2012 r. w sprawie przyłączenia nieruchomości do istniejącej sieci kanalizacyjnej. 

Pismo, o którym mowa stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu; 

2/ pismo dyrektora ZEAO w Czerwieńsku adresowane do radnego Marka Abramowicza dot. 

informacji  o sprawozdawczości finansowej na przestrzeni lat 2000-2011r. (załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu). 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. M. Abramowicz. 

Gmina w 2011 roku nie uczestniczyła w programie „Lubusik”, ponieważ na ten cel 

w budżecie gminy nie zabezpieczono środków finansowych. Natomiast w 2012 roku 

przystąpiono do tego programu, który realizuje Hala Sportowa „Lubuszanka” w Czerwieńsku, 

wspólnie z dzierżawcą basenu kąpielowego. Złożono wniosek w terminie, lecz na dzień 

dzisiejszy nie jest znana jego ocena. Przystępując do zadania, nie jest kwestią jedynie 

pozyskanie środków finansowych na zakup wyposażenia na boisko do gry w siatkówkę 

plażową, lecz także to, że po zrealizowaniu tego przedsięwzięcia, należy przeprowadzić 

turnieje, które przyniosą efekt w postaci rozgrywek na tym obiekcie.  

2. C. Woch. 

Zauważalnym jest aktywność społeczna radnych i sołtysów. Za co burmistrz podziękował. 

Ponadto burmistrz przeprosił radnego C. Wocha za wypowiedź podczas posiedzenia 

KITRiOŚ. 

3. K. Smorąg. 

Przygotowanie projektu organizacji ruchu w Nietkowie pociąga za sobą wyasygnowanie 

w budżecie środków finansowych. Gmina rozpisze informacje do biur projektowych, które 

specjalizują się w przygotowaniu tego dokumentu i po ich uzyskaniu odpowiedź do radnego 

będzie przesłana na piśmie.  

W dalszej części głos zabrał radny M. Abramowicz, który odczytał i odniósł się do 

odpowiedzi na interpelację (tj. pismo z dnia 17.01.2012 r.). Interpelacja dotyczyła opłat za 

przyłączenie nieruchomości do istniejącej sieci kanalizacyjnej. Radny zwrócił uwagę, że w 
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odpowiedzi na interpelację, powołano się na dokumenty, w których nie figuruje kwota 1300 

zł. Zdaniem radnego należy domniemać, że takiego aktu prawnego gmina nie posiada. 

Następnie głos zabrał radny C. Woch, który przyjął przeprosiny burmistrza. 

Ad. 18 

Komunikaty, wnioski, opinie.  

Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty: 

1/ proponowany termin XIII sesji – 25 kwiecień 2012 r. Tematyka zgodna z przyjętym 

planem pracy. Komisje stałe Rady odbędą swoje posiedzenia do 18.04.2012 r.  

2/ oświadczenia majątkowych radnych należy złożyć do dnia 30.04.2012 r. 

Następnie H. Góralczyk – przewodniczący Komisji ITRiOŚ - odczytał wypracowany przez 

komisję wniosek dot. montażu gablot informacyjnych przed Urzędem. 

Burmistrz poinformował, że Urząd zebrał oferty na wykonanie tego zadania. Koszt 

przedsięwzięcia to ok. 10.000 zł. Na ten cel należy w budżecie wyasygnować środki 

finansowe. 

Przewodniczący Rady wniosek Komisji ITRiOŚ poddał pod głosowanie, który Rada przyjęła 

jednomyślnie (15 głosami „za”). 

W dalszej części radny Kazimierz Ruszel zgłosił problem dotyczący drogi gminnej 

(odgałęzienie od ul. Kościuszki, pomiędzy posesją p. Wasilewskiego, a p. Feduszyńskim), 

gdzie po wykonaniu kanalizacji droga była utwardzona, natomiast po wybudowaniu chodnika 

na drodze powiatowej powstał 15-to  centymetrowy uskok. Przy większych opadach deszczu 

mieszkańcy nie mogą dojść do swoich posesji, gdyż stoi tam woda. 

Następnie przewodniczący udzielił głosu Piotrowi Iwanusowi – Burmistrzowi Czerwieńska, 

który przekazał informację na temat przeprowadzonych rozmów z dyrektorem PKP PLK 

O/Zielona Góra na temat przejazdu kolejowego do ujęcia wody oraz do prywatnej posesji 

w Nietkowie. W ramach współpracy z tą instytucją istnieje możliwość pozyskania tłucznia, 

który będzie mógł być wykorzystany do wyrównania terenu, o którym wspomniał radny 

Ruszel. Po pozyskaniu materiału, zadanie może być zrealizowane siłami firmy POMAK. 

Powyższą wypowiedź uzupełnił prowadzący obrady informując, że ostateczne stanowisko 

kolei jest takie, że nie ma możliwości odtworzenia przejazdu kolejowego w Nietkowie. 

Istnieje jedynie możliwość wykonania dojazdu do stacji uzdatniania wody w Nietkowie przez 

las. 

Ad. 19 

Ustalenie treści protokołu z XI sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XI posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący zapytał: czy do 

protokołu są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag nie było, dyskusji też nie. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag ani wniosków, co do treści protokołu, 

przewodniczący uznał go za obowiązujący. 

Ad. 20 

Zakończenie obrad XII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, o godz. 12
30 

zamknął 

obrady XII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  Sekretarz:   Przewodniczący  

Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk  Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

        Leszek Jędras 

 


